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Protokól Nr LIII/2009

z obrad LIII Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Ksawerów, która odbyla sie w dniu

2 grudnia 2009 r. w sali konferencyjnej.

Ad. l.

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala o godz. 09:30 otworzyl LIII Nadzwyczajna Sesje Rady

Gminy Ksawerów i powital wszystkich obecnych. Nastepnie stwierdzil, iz zgodnie z lista obecnosci

w sesji uczestniczy 14 radnych i jest zachowane kworum wladne do podejmowania prawomocnych

uchwal .

Lista obecnosci radnych i soltysów stanowi zalacznik do niniejszego protokolu.

Ponadto w sesji uczestniczyli:

- Wójt Gminy Ksawerów - Maria Kopczewska,

- Zastepca Wójta Gminy - Rafal Tustanowski,

- Soltysi Gminy Ksawerów.

Ad. 2.

W glosowaniu Rada Gminy Ksawerów - 14 glosami "za" , bez glosów przeciwnych

wstrzymujacych sie zatwierdzila nastepujacy porzadek obrad:

1. Otwarcie LIII Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Ksawerów.

2. Zatwierdzenie porzadku obrad.

3. Podjecie uchwal:

3.1. w sprawie zaciagniecia zobowiazania

3.2. w sprawie oplaty targowej, zarzadzenia jej poboru w drodze inkasa oraz zwolnien z tej

oplaty na terenie gminy Ksawerów na 2010 r.

4. Zamkniecie LIII Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Ksawerów.

Ad. 3.1.

Wójt Gminy Maria Kopczewska - uchwala dotyczy podjecia czynnosci formalno -prawnych

majacych na celu zlozenie zabezpieczenia prawidlowej realizacji o przyznanie pomocy na realizacje

Projektu "Rozbudowa sieci kanalizacji sanitarnej i wodociagowej w Gminie Ksawerów". Uchwala

dotyczy upowaznienia do podpisania weksla wraz z deklaracja do wysokosci 2 000 000 zl. Srodki

finansowe na ul. Maly Skret, Graniczna, Wspólna, Szeroka, Klonowa.

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala - zapytal czy sajakies pytania w tym punkcie?

Wobec braku glosów w tym punkcie Przewodniczacy przystapil do przeglosowania uchwaly.



Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala stwierdzil, ze za podjeciem uchwaly nr LI1II393/09 Rady

Gminy Ksawerów z dnia 2 grudnia 2009 r. w sprawie zaciagniecia zobowiazania. - glosowalo 14

radnych, glosów przeciwnych i wstrzymujacych nie stwierdzono.

Przewodniczacy Rady Tadeusz Gra1a stwierdzil, ze uchwala zostala podjeta.

Ad. 3.2.

Wójt Gminy Maria Kopczewska - uchwala dotyczy okreslenia stawki oplaty targowej od

sprzedazy dokonywanej na targowiskach:

na terenie ogrodzonego targowiska polozonego przy ul. szkolnej 14 - od 1 m.kw. zajetej

powierzchni,

w pozostalych miejscach,

wskazanie osoby odpowiedzialnej za pobór oplaty targowej,

ustalenie procentowego wynagrodzenia za inkaso oplaty targowej od zainkasowanej sumy.

Istnieja cztery hale, gdzie lacznie znajduja sie 274 boxy. Sredni metraz wynosi 23,26 m.kw. Przy

zalozeniach, iz stawka wynosila bedzie 0,20 zl - dzienna oplata od jednego boxu- 4,65 zl, co

miesiecznie daje kwote 121 zl. Ze wszystkich boksów dochód wynosil bedzie 33 154 zl. Obecnie sa

dostepne tylko boxy w pierwszej hali. Znajduje sie tam 150 boxów ( 18 135 zl miesiecznie ).

Propozycja prowizji wynosi 3% badz 5%.

Radny Arkadiusz Bielecki - kto oplacal bedzie te stawki?

Wójt Gminy Maria Kopczewska - najemca bedzie uiszczal oplate zarówno gminie, jak i

panoramie. Gdyby nie byly to hale targowe, to nie wolno byloby nam pobierac oplaty. Zawsze

mozna podwyzszyc oplate targowa, nie mozna jednak jej obnizyc.

Radny Arkadiusz Bielecki - zaproponowal oplate targowa w wysokosci 0,10 zl.

Podjeto decyzje dotyczaca oplaty targowej w wysokosci 0,10 zl, co stanowi 60,50 zl /miesiecznie

od jednego stanowiska. Za podjeciem decyzji w sprawie oplaty targowej na terenie ogrodzonego

targowiska polozonego przy ul. Szkolnej 14 - od 1 m.kw zajetej powierzchni - glosowalo 14

radnych, glosów przeciwnych i wstrzymujacych nie stwierdzono.

Podjeto decyzje dotyczaca oplaty w pozostalych miejscach w wysokosci 2 zl. Za podjeciem

decyzji w sprawie okreslenia stawki oplaty w pozostalych miejscach - glosowalo 14 radnych,

glosów przeciwnych i wstrzymujacych nie stwierdzono .
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Podjeto decyzje dotyczaca wskazania osoby odpowiedzialnej za pobór oplaty targowej. Zgloszono

soltysa pana Henryka Sulikowskiego.

Radna Barbara Wódka - wskazala wynagrodzenie w wysokosci 8% od zainkasowanej kwoty dla

pana Henryka Sulikowskiego.

Podjeto decyzje dotyczaca procentowej kwoty wynagrodzenia dla pana Henryka Sulikowskiego w

wysokosci 10% od zainkasowanej sumy. Za podjeciem decyzji w sprawie procentowej kwoty

wynagrodzenia glosowalo 13 radnych, glosów przeciwnych i wstrzymujacych nie stwierdzono.

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala - stwierdzil, ze za podjeciem uchwaly nr LIII/394//09 Rady

Gminy Ksawerów z dnia 2 grudnia 2009 r. w sprawie zmiany uchwaly w sprawie oplaty targowej,

zarzadzenia jej poboru w drodze inkasa oraz zwolnien z tej oplaty na terenie gminy Ksawerów na

2010 r. - glosowalo 14 radnych, glosów przeciwnych i wstrzymujacych nie stwierdzono.

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala stwierdzil, ze uchwala zostala podjeta.

Ad. 4.

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala - o godz. 10:00 zamknal obrady LIII Nadzwyczajnej Sesji

Rady Gminy Ksawerów.

Protokól sporzadzila:

Obradom LIII Nadzwyczajnej

Sesji przewodniczyl

1. Lista obecnosci radnych.

2. Lista soltysów.

3. Projekty uchwal na LIII Nadzwyczajna Sesje Rady Gminy Ksawerów.


